

---

---

# 香港天主教社會傳播處

## HONG KONG CATHOLIC SOCIAL COMMUNICATIONS OFFICE

Address: 10/F, 16 Caine Road, Hong Kong

Email: [hkcsco@catholic.org.hk](mailto:hkcsco@catholic.org.hk)

Tel: 852-2525-5588

Fax: 852-2537-9774

Website: [catholic.org.hk](http://catholic.org.hk)

---

---

致 / To: 各新聞傳播機構

ALL media colleagues

日 / Date: 2021 年 5 月 17 日

17 May 2021

### 傳媒邀請

### Media Invitation

#### 候任香港教區主教會見傳媒

梵蒂岡於 2021 年 5 月 17 日宣布：教宗方濟各委任耶穌會周守仁神父為香港教區主教。

候任教區主教將於 2021 年 5 月 18 日 會見傳媒，屆時香港教區宗座署理湯漢樞機及香港教區輔理主教夏志誠均會出席。

#### 記者會詳情：

2021 年 5 月 18 日 上午 10 時

香港堅道 16 號

天主教教區中心九樓演講廳

#### The Bishop-elect of the Catholic Diocese of Hong Kong Meets the press

The Vatican announces on 17<sup>th</sup> May 2021, Pope Francis has appointed Rev. Stephen Sau-Yan CHOW, S.J., Ed.D as Bishop of Hong Kong,

The Bishop-elect will be meeting the press on 18<sup>th</sup> May 2021 with the presence of His Eminence Cardinal John Tong, Apostolic Administrator and Most Rev. Joseph Ha, OFM, Auxiliary Bishop of Hong Kong.

#### Details of press meeting as follows :

Date : 18<sup>th</sup> May 2021

Time : 10:00 am

Venue : 9/F Auditorium, Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong

\*\* 附上記者會傳媒採訪注意事項

Points to notice for the press enclosed

傳媒查詢 /Media Enquiry : 2525 5588

## 候任主教會見傳媒記者會      **The Bishop-elect meets the press**

### 因疫情關係，請採訪傳媒注意以下事項：

1. 所有採訪記者必須要從教區中心二座乘升降機抵達九樓演講廳。
2. 所有採訪記者請到教區中心九樓演講廳入口側的傳媒接待處領取採訪證及採訪資料。
3. 所有記者及工程人員最早於上午九時可進入九樓演講廳。因應政府防疫政策要求，所有進入演講廳人士必須戴上口罩、量度體溫及用酒精搓手液搓手，並掃描安心出行程式二維碼或登記姓名及聯絡電話。
4. 由於疫情關係，場地座位設限，所有到場採訪記者會以先到先得形式安排入座進入演講廳；惟在演講廳旁會開放地方供傳媒入座，屆時記者會會作投射轉播，請依照在場工作人員指示。
5. 所有已領取記者證的傳媒必須掛上記者證，以進行任何採訪及拍攝活動。
6. 記者會進行期間請關掉手提電話及任何響鬧裝置，並請保持安靜，不得喧嘩。
7. 記者會結束後請依在場工作人員指示離開。

### **Points to Notice for the press:**

1. All media colleagues please enter via the entrance of **Catholic Diocese Centre (Block 2)** to take the lift to 9/F Auditorium.
2. Please register and collect your Media Pass at the **media reception booth** at the **entrance of 9/F Auditorium**.
3. All members of media organizations are only permitted to enter the 9/F Auditorium **at 9AM earliest**. In view of the government's Prevention and Control of Disease measures, before entering the Auditorium, all should wear face masks, take body temperature, cleanse their hands with sanitizer and are required to scan the 'Leavehomesafe' venue QR code or to record their names, contact numbers, and the date and time of their visits on registration forms.
4. Due to the pandemic and limited capacity, seating will be on a **first-come-first-served basis**, extra areas will be opened for media seating with a livecast of the press meeting, please follow the instructions of the staff.
5. Photographing and recording is restricted to those wearing a Media Pass.
6. Please switch off or mute mobile phones, pagers and beeping devices during the press meeting.
7. Please follow the instructions given by the staff on-site after the event.

香港天主教社會傳播處

---

---

*Hong Kong Catholic Social Communications Office*

---

---

傳媒查詢 / Media enquiries: 2525 5588